主 日 崇 拜


2020 年 9 月 13 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
13. September 2020 11am
　
1.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship






3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  坐在寶座上聖潔羔羊  





2.  全然向你





4.
讀經
*  舊約： 彌迦書  Micah  6：6 - 8




Scripture reading
*  新約： 腓立比書  Philippians  1：9 - 11


5.
講道 / 分享
*  題目：《獻上活祭》





Sermon
*  Topic：《Bodily living sacrifice》




*  經文 Verses：羅馬書  Romans  12：1 - 2


6.
回應詩歌  Hymns
* 復興聖潔 





7.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





8.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
9.
背誦本月經文 Memo texts 






10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t






11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet  Bell ringing
講道經文 / Sermon Verses： 羅馬書  Romans  12：1 - 2

12:1  所以，弟兄們，我以　神的慈悲勸你們，將身體獻上，當作活祭，
是聖潔的，是　神所喜悅的；你們如此事奉乃是理所當然的。


12:2  不要效法這個世界，只要心意更新而變化，叫你們察驗何為

神的善良、純全、可喜悅的旨意。
******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



1.
感恩Thanksgiving






為今天神供應的話語，為週五、週六的同工退修會感恩。



Thanksgiving for the Word provided by God today, for the co-workers' 



retreat on Friday and Saturday.





2.
為哀傷的家庭禱告 Pray for the family 





為下週二和週四的兩個喪禮禱告，求主安慰家屬，喪禮平安順利。

Pray for the two funerals next Tuesday and Thursday, asking the Lord 



to comfort the families, and to give peace.




3.
為萬民代求 Pray for all people





為所有處在饑餓、危險和無家可歸的孩子們禱告，為奧斯陸100位



需要家庭溫暖和關顧的孩子青少年禱告。





Pray for all the children who are hungry, insecure and homeless, and 



pray for the 100 children and teenagers in Oslo who need the family care.
4.
為神的國神的家 Pray for God's family





為教會需要更多同工禱告，目前需要：長者關懷，中文班老師，



崇拜音响控制，網上技術支持的同工，求主感動弟兄姊妹運用恩賜，

主動事奉神，分擔教會的需要。Pray for the need for more co-workers

in the church. The current needs: elderly care, Chinese class teachers, and 

audio-controllers and Technical Support. May the Lord call more  brothers 

and sisters to use their gifts to actively serve God and share the needs of the church.
5.
為神的供應和主日奉獻






為世界和挪威經濟復蘇，為大家和教會的需要禱告。 



Pray for the recovery of the economy in Norway and the world, for the 



daily needs of families and of the church.




家 園 訊 息  Announcement






→
歡迎新老朋友。特別歡迎來教會崇拜和線上崇拜的弟兄姊妹們。 



Welcome to new and old friends。





→
感謝神，上週五、六有40來位同工在教會舉行了同工退修會，大家分組

分享事奉的困難的感受，學習肢體相交和彼此鼓勵，並一起用餐分享，

分組禱告，大家非常高興。特別感謝Ivy傳道和宛男姊妹的帶領和後勤

安排，感謝每位同工的參與。Thank God, we had about 40 co-workers 

joint in the retreat in the church last Friday and Saturday. We shared our



difficulties and challenges in their ministries, have  fellowship with one 



another, encourage each other, and pray together. All were very happy. 



We give special thanks to Pastor Ivy and sister Wan Nan for their leadership 

and logistical arrangements. Thanks to every co-worker for participating.


→
教會過去的一位會友盧士偉弟兄，因突發心臟病不幸病故，家屬希望

按照教會的禮儀舉行喪禮，並邀請陳牧師主禮。喪禮將於下週四上午

10點在Alfaset kapel舉行，由於疫情的限制，50個名額已經報滿，



但可以通過網路直播參加，請聯繫陳牧師索取直播連接。請代禱。

A past member of the church, Brother Jimmy Lu Shiwei, unfortunately died 

of a heart attack. The family hoped to hold a funeral in accordance with church 

etiquette and invited Pastor Chen to officiate. The funeral will be held in Alfaset 

kapel at 10 am next Thursday. Due to the epidemic restrictions, the 50 places 

have been signed up, but you can participate in the live stream. Please contact 

Pastor Chen for the link. Please pray for it.





→
奧斯陸社區有100位孩子和青少年需要家庭關懷，他們請求奧斯陸的

教會為需要的孩子開放家庭提高幫助。教會邀請了“推動Oslo”



(Beveg Oslo) 的Fred Håberg分享需求，請弟兄姊妹留步參加，關心此事。 

Oslo commune has 100 children who need family care, and they are asking

churches in Oslo to open homes for them. Pastoral group has invited Fred 

Håberg, daglig leder Beveg Oslo to share about the needs after the service. 

Please attend the meeting.






→
教會將於10月4日慶祝成立35週年感恩崇拜及中秋節。請弟兄姊妹來

教會參加慶祝崇拜。The church will hold its 35th anniversary thanksgiving

service and Mid-Autumn Festival on October 4. Brothers and sisters are 



invited to come to the church to celebrate and worship.



→
特別提醒 Special attention：請來教會崇拜，保持1米距離，消毒，
　
　
清楚書寫名字或簽到。When you come to church for worship, please 
　
　
keep a distance of 1 meter, disinfect, write your name clearly or sign in.
　
